
Referat fra bestyrelsesmøde d. 27/01   2022 

 

Deltagere: 

Mia, John, Hans Henning, Ina, Peder og Agnes - Hans og Søs 

Søren 

Abud: Kurt. 

Vi started med lidt at spise  

 

Dagsorden: Referat. 

Beslutning i Laug om vi vil arbejde for etablering af stenrev ved Himmark strand, i forbindelse med 

oprensning af forureningen. Dette blev enstemmig vedtaget. 

Omkring Lystbådehavn. Kurt og Hans Henning arbejder videre uden for Lauget. 

Slæbested her har Carl Erik fra landistriktssekretariatet lovet at tjekke tilladelsen for slæbestedet i 

Kystdirektoratet.  

 

Forslag til generalf. d. 3 marts vedtægtsændring tages med for endelig ordlyd d. 23 februar. 

 

Flytning af bank efter Generalf. 

 

Mia søger om midler til vedligehold: Hos anlæg og vedligehold  Kommunen. 

 

Gennemgang og optimering af udviklingsplan og projekt. 

Vi gennemgik materialet og der arbejdes videre, Søs og Mia kommer med forslag til endeligt oplæg til 

udviklingsplan med oversigt over, vore ideer og tanker til fremtiden. 

Oplægget gennemgås på mødet d. 23 februar. 

 

Næste møde d. 23 februar kl. 19 hos Ina.  

 

                                                                                                                        Referent Agnes. 

 

 

 

  


